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Sosyal Bilimler Enstitüsü Kalite Komisyonu; İç paydaş ziyaretleri kapsamında Edebiyat Fakültesi toplantı 
salonunda Edebiyat Fakültesi Dekan ve Dekan Yardımcısı ile Anabilim Dalı Başkan ve Başkan Yardımcılarının 
katılımıyla Doç. Dr. Hatice Hicret ÖZKOÇ’un başkanlığında toplanmış olup aşağıdaki hususlar müzakere edilmiş 
ve karara bağlanmıştır.   

1. Toplantıda eğitim-öğretim süreçlerinde toplam kaliteyi arttırabilecek konular görüşüldü.  

Yapılan görüşmeler sonucunda; 

a) Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi Lisansüstü Eğitim-Öğretim Yönetmeliğinin ve ilgili yönergelerinin 

günün koşullarını karşılayacak şekilde düzenlenmesi ile ilgili Enstitü Kurulu toplantısının 

planlanması, 

b) Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi Lisansüstü Eğitim Programlarında Ders Verme, Jüri Üyelikleri, Tez 

Yönetme ve Yazma Usul ve Esasları Hakkında Yönerge’deki öğretim elemanlarının bir yarıyılda en 

fazla iki ders açabilmesi ilgili maddenin değiştirilmesi, 

c) Öğrenci ile danışman arasında gönüllülük esasına dayalı karşılıklı sorumluluk ve yükümlülüklerin 

olduğu bir sözleşme hazırlanması, 

d) Disiplinlerarası programları kapsayan tez izleme komitelerinde jüri üye sayısının arttırılması, 

e) Tez aşamasında araştırılacak konunun toplumsal katkısı varsa bu kapsamda tez öneri formunda 

ilgili alanın oluşturulması, 

f) Tez yazım kılavuzunun güncellenmesi, 

g) Lisansüstü öğrenci alım şartlarının iyileştirilmesi yönünde; dil şartı veya dil puanının 

değerlendirme puanına katkı sağlaması, ALES puanının yükseltilmesi, bilim sınavı notu için baraj 

konulması, hazırlık programı şartının konulması vb. değişikliklerin yapılması, 

 

 konuları müzakere edildi. 

 

Yapılan müzakereler sonucunda yukarıda bahsedilen konularla ilgili Anabilim Dalları bünyesinde 

gerekli çalışmaların yapılıp, Enstitüye yazıyla bildirilmesi konusu oy birliğiyle kabul edildi. 

 

 
 


